
P r o t o k ó ł   Nr  VIII /11 
  
z obrad VIII Sesji VI Kadencji  Rady Gminy Nowy Dwór z dnia  31 sierpnia 2011 r.  
Obrady Sesji odbywały się  w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury  od godz.  10 00 do 
godz. 13 20. 
Obecni na posiedzeniu Sesji Radni: 

1. Andrukiewicz Marian 
2. Hańczaruk Wiesław 
3. Humienny Kazimierz 
4. Kalenik Krzysztof 
5. Możejko Marcin 
6. Pawłowski Piotr 
7. Radziwon Ryszard 
8. Rowińska Maria 
9. Rusiecki Kazimierz 
10. Rutkowska Grażyna Danuta 
11. Sobolewski Piotr 
12. Sobolewski Stanisław 
13. Stasiulewicz Czesław 
14. Sulima Jerzy 
15. Tomaszewski Wiesław 

       
Ponadto w obradach Sesji uczestniczyli: 
Wójt – Andrzej Humienny 
Sekretarz Gminy – Stanisław Hrynkiewicz 
Skarbnik – Pani Anna Dziedzicka, 
Kierownik Referatu Komunalnego – Mieczysław Dziedzicki, 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Stanisława Andrukiewicz, 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sieruciowcach Pan Leszek Karpik, 
Radny Powiatowy i Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Dworze – Kazimierz Łabieniec, 
Radny Powiatowy – Grzegorz Skórski,  
Radca Prawny – Danuta Szabłowska – Sokół jak również  sołtysi z terenu gminy – lista 
obecności w załączeniu do protokółu. 
Nauczyciele Zespołu Szkół w Nowym Dworze oraz Rodzice. 
 
 
 
Obrady VIII Sesji  VI Kadencji Rady Gminy otworzył  i prowadził Przewodniczący Rady 
Gminy    - Pan Krzysztof  Kalenik. 
 
Na wstępie powitał wszystkich obecnych  i stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach 
Sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. Radny Hańczaruk Wiesław 
wniósł pisemny wniosek o odwołanie wszystkich Przewodniczących Komisji ponieważ 
nie wywiązują się z swoich obowiązków i nie dbają o dobro naszej gminy. 
Przewodniczący Rady poddał wniosek  pod głosowanie. W głosowaniu jawnym wniosek 
został przyjęty 8 głosami za, 6 przeciw, wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 
Rady poinformował, że wniosek o odwołanie Przewodniczących będzie rozpatrywany w 
punkcie 10 obrad Sesji. Wiceprzewodniczący Rady Tomaszewski Wiesław  wniósł 
wniosek aby odwołanie było rozpatrzone w punkcie 8 obrad Sesji. Przewodniczący 
poddał pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego, który w głosowaniu jawnym 



został przyjęty 9 głosami za, 6 głosami wstrzymującymi się, głosów przeciw nie było. 
Porządek obrad został przyjęty  w głosowaniu jawnym  przy 15 głosach za , głosów   
wstrzymujących się i przeciw nie było w następującym brzmieniu : 

 
1. Otwarcie Sesji , powitanie  obecnych , stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012. 
6. Realizacja budżetu gminy za I-sze półrocze 2011 roku. 
7. Realizacja zobowiązań podatkowych za I-sze półrocze 2011 roku. 
8. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie Przewodniczących Komisji. 

9. Podjęcie uchwał: 
  w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach  na ławników. 
 w sprawie zmian w budżecie gminy. 
 W sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 

Dworze. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy. 

                                                                                                                                                  
Ad. pkt. 3 – go 
 
Przewodniczący Rady  Krzysztof  Kalenik poinformował , że protokół VII Sesji Rady Gminy 
wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1 .Zaproponował przyjęcie protokołu z 
poprzedniego posiedzenia , zapytał czy są  uwagi do protokółu z poprzedniej sesji. Radni 
uwag nie wnieśli. Protokół do poprzedniej sesji został  przedstawiony do głosowania  i 
przyjęty  w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za ,  3 wstrzymujących się, głosów przeciw 
nie było. 

 
 

Ad. pkt. 4 – go 
 
Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt Pan Andrzej Humienny, 
poinformował o następujących działaniach w okresie międzysesyjnym : 
- wydaniu 16 zarządzeń w tym: 7 finansowych i 9 organizacyjnych. 
- odbyciu się 2 przetargów na magazyny. 
- sprzedaży mieszkania w Bobrze Wielkiej za kwotę ok. 30 tys. 
- odbioru stolarki w Szkole Podstawowej w Sieruciowcach. 
- robieniu dokumentacji na eternit. 
- robieniu dokumentacji na oczyszczalnie przydomowe. 
- zamiarze ogłoszenia przetargu na budowę drogi w miejscowości Dubaśno. 
- zamiarze przekwalifikowania pasa po kolejowego. 
- zamiarze złożenia wniosku na dofinansowanie remontu placu zabaw i harcówki. 
Wójt poinformował również ,że były prowadzone rozmowy z Dyrektorem Dróg 
Wojewódzkich ale niestety nie udało się pozyskać środków na zrobienie  w miejscowości 
Bieniowce i Dubaśno wjazdu do wsi. Będzie robiona nakładka na asfalt od Nowego Dworu 
do mostu koło miejscowości Jaczno. Radny Sobolewski Stanisław zwrócił się z pytaniem do 



Wójta czy był składany wniosek na świetlicę w miejscowości Chorużowce. Wójt 
odpowiedział, że nie i w najbliższym czasie nie będzie składany. 
Kierownik Referatu Komunalnego poinformował, że w miarę  możliwości drogi są równane 
aby autobusy szkolne mogły bez problemu dojeżdżać po dzieci ale pracę utrudnia  deszcz. 
Radny Stasiulewicz Czesław zgłosił, że na drodze dojazdowej do lasu koło miejscowości 
Harasimowicze zostały ukradzione 2 przepusty i ludzie nie mogą dojechać do lasu. Kierownik 
odpowiedział, że takie sytuację trzeba do Referatu zgłaszać i na pewno będzie zrobione. 
Wiceprzewodniczący Rady Tomaszewski Wiesław powiedział, że w miejscowości Dubaśno 
gdzie był prowadzony wodociąg na dzień dzisiejszy nie ma przejazdu. Wykonawca powinien 
doprowadzić drogę do porządku. Wodociąg został przekazany dla Referatu Komunalnego 
więc niech teraz Referat robi. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik 
czy była wpłacona kaucja przez wykonawcę. Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie było. 
Kierownik Referatu powiedział, że w najbliższym czasie mają być skierowani z PUP nowi 
pracownicy i w marę możliwości będą prace wykonywane.  Radny Hańczaruk Wiesław 
zwrócił się z pytaniem dlaczego została wycofana uchwała o udzielenie bonifikaty dla Domu 
Nauczyciela. Sekretarz Pan Hrynkiewicz Stanisław odpowiedział, że nie potrzebne ta uchwała  
została wprowadzona ponieważ w roku 2006 Rada Gminy upoważniła Wójta do 
podejmowania takich decyzji samodzielnie bez zgody rady. Tomaszewski Wiesław zapytał 
się czy Rada Gminy tej kadencji może uchylić  uchwałę z roku 2006. Sekretarz odpowiedział, 
że jest taka możliwość. Radny Hańczaruk powiedział, że rok temu też była robiona wycena i 
mieszkańcy nie kupili, tym razem trzeba mieć pewność żeby nie ponosić nie potrzebnych 
kosztów. Wójt odpowiedział, że ma prawo obniżyć do 90 % wartości  ale konkretnej decyzji 
jeszcze nie podjął.  
 
  
Ad. pkt. 5 – go 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej Pan Leszek Karpik przedstawił informację o przygotowaniu 
szkoły podstawowej w Sieruciowcach do rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012. Uwag nie 
wniesiono. 
Dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Dworze Pan Łabieniec Kazimierz przedstawił informację 
o przygotowaniu Zespołu Szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012. Poinformował, że 
jest prowadzony remont łazienek ale do rozpoczęcia roku powinny być gotowe. Zaczął się 
dopiero niedawno ponieważ fundusze zostały przekazane w połowie lipca, a szkoła musiała 
znaleźć wykonawcę z czym był mały problem. Poinformował również, że projekt „ Wesołe 
przedszkolaki w gminie Nowy Dwór” nie przeszedł nie spełniliśmy wszystkich kryteriów 
jakie były wymagane. Było za dużo dzieci zapisanych do przedszkola. Ale jest szansa, że od 
nowego roku zmienią się kryteria i będziemy się starać ponownie. Wójt poinformował, że 
zostało napisane odwołanie ale odpowiedzi jeszcze nie otrzymaliśmy. Przewodniczący Rady 
zwrócił się z pytaniem do Dyrektora czy można było w tamtym roku jak był składany projekt 
wystąpić na więcej niż 1 rok. Dyrektor odpowiedział, że szkoła występowała jako partner z 
Sokółką, był składany projekt na 2 lata ale dostaliśmy tylko na rok. Radny Hańczaruk 
Wiesław powiedział, że mieliśmy możliwość utworzenia  przedszkola  z TPD ale nie 
wykorzystaliśmy szansy  to teraz trzeba ze środków własnych gminy stworzyć przedszkole. 
Nauczycielka Pani Krystyna Kulmaczewska zaproponowała, że może się zapytać u Pana 
Mikuckiego czy jest jeszcze szansa na stworzenie przedszkola z TPD. Radny Pan 
Stasiulewicz Czesław zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik do którego przedszkola gmina 
więcej musiała by dołożyć. Pani Skarbnik odpowiedziała, że przedszkole z TPD miało by 
swoich pracowników i prowadziła by swoją księgowość więc zdecydowanie te przedszkole 
było by lepszym rozwiązaniem. Przewodniczący Rady zaproponował, żeby Pan Wójt, 



Dyrektor i Sekretarz spotkali się i porozmawiali, które przedszkole było by mniej kosztowne 
w utrzymaniu dla gminy i poczynili wszelkie starania aby przedszkole powstało. 
Dyrektor Zespołu Szkół powiedział również, że nauczycieli bardzo martwią się o dobro 
dzieci, a łączenie klas to nie jest dobry pomysł ponieważ tu chodzi o bezpieczeństwo i 
prawidłowy rozwój uczniów. Nauczyciele chcą jak najwięcej przekazać wiedzy dzieciom ale 
w klasie 34 osobowej to będzie naprawdę trudne. Uczniowie III kl gimnazjum w tym roku 
podchodzą do nowych egzaminów, które naprawdę są bardzo trudne i wymagają dobrego 
przygotowania. Wykształcenie i wiedza to furtka dla tych dzieci na świat, nie możemy ich 
kosztem szukać oszczędności. Dyrektor zwrócił się do Pana Wójta z prośbą o zmianę decyzji. 
Radny Pawłowski Piotr poinformował, że do Komisji Budżetu i Finansów wpłynęło pismo od 
Rady Rodziców w którym  nie zgadzają się na łączenie klas. 
Radna Pani Maria Rowińska zapytała się jaką Wójt podjął  decyzje w sprawie łączenia klasy 
III gimnazjum. Wójt odpowiedział, że decyzji nie zmieni i klasy zostaną połączone. Radny 
Sobolewski Stanisław zapytał się jakie oszczędności wynikają z łączenia klas. Wójt 
odpowiedział, że ok. 50 tys. plus pochodne oraz zaoszczędzimy na likwidacji stanowiska 
Wicedyrektora ponieważ mamy w szkole 11 oddziałów i te stanowisko może zostać 
zlikwidowane. Radna Maria Rowińska powiedziała, że łączenie  III kl. Gimnazjum nie jest 
dobrym pomysłem, warunki nie są sprzyjające. Wójt powiedział, że nie ma wyjścia musimy 
szukać oszczędności gdzie się da a nauczyciele z Nowego Dworu są o wiele drożsi do 
utrzymania od nauczycieli z Sieruciowiec. Wójt rozdał obecnym wykaz rocznych 
wynagrodzeń nauczycieli bez podanych imion i nazwisk. Dyrektor ostro zaprotestował i 
powiedział, że nie można traktować nauczycieli jako zło najgorsze. Wójt odpowiedział, że 
wcale tak nie myśli ale Dyrektor nie stosuję się do wydanego zarządzenia a gminę po prostu 
nie stać. Sobie obniżyłem wynagrodzenie i niestety ale w oświacie też musimy szukać 
oszczędności. Rodzic Pani Janina Humienna zwróciła się z prośbą o nie łączenie jeszcze w 
tym roku kl. III gimnazjum. Wójt powiedział, że za rok też przyjdą rodzice i będą prosić o to 
samo. Nauczycielka Iwona Stasiulewicz zwróciła się z pytaniem do Wójta czy poniesie 
konsekwencje i skutki jakie wynikną z powodu łączenia klas. Wójt odpowiedział, że jest za 
dużo nauczycieli, a skoro zarządzenie, które wydał sam podpisał to zdaję sobie sprawę z 
konsekwencji ale nie ma wyjścia. Radny Hańczaruk zapytał czy zarządzenie podpisane w 
maju może obowiązywać od marca. Sekretarz wyjaśnił, że tak i wszystko jest robione z 
godnie z prawem. Radny Hańczaruk zadał do samo pytanie dla Radcy Prawnego, która 
również potwierdziła, że zarządzenie jest wydane zgodnie z prawem.  
Dyrektor Zespołu Szkół zapytał dlaczego Przewodniczący Komisji nie otrzymali pism od 
Rady Pedagogicznej, które były dostarczone w dniu 30 sierpnia do sekretariatu. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że pisma wpłynęły po godz. 15 ale na pewno zostaną 
przekazane przewodniczącym komisji. Rodzic Pani Barbara Radziewicz powiedziała, że była 
propozycja że rodzice są skłonni dopłacać co miesiąc na dziecko 100 zł.  Sekretarz 
odpowiedział, że nie ma takiej możliwości aby rodzice dopłacali na utrzymanie dziecka, to 
szkoła publiczna. Dyrektor Zespołu Szkół powiedział, że Komisja Rewizyjna, która była na 
kontroli też stwierdziła , że pomieszczenie w którym  ma się uczyć 34 uczniów nie spełnia 
wszystkich wymagań. Wójt powiedział, że klasę III gimnazjum może przenieść  do budynku 
Szkoły Podstawowej gdzie jest sala, która po remoncie spełniała by wszystkie warunki. 
Dyrektor powiedział ,że uczniowie gimnazjum to już prawie dorośli ludzie, a w szkolę są 
także 5- latki. Proszę sobie wyobrazić,  że dziecko idzie do toalety z, której korzysta uczeń III 
gimnazjum. Zamiar był taki żeby oddzielić właśnie dzieci od młodzieży, a przenosić klasy na 
inne piętro  to jest bardzo duże utrudnienie i niebezpieczeństwo. Nasi nauczyciele nie 
zarabiają więcej niż inni nauczyciele. Tu chodzi o to, że uczeń jest najważniejszy tylko o to 
walczymy. Pani Radziewicz Barbara zadała pytanie kto odpowie za bezpieczeństwo naszych 
małych dzieci gdy obok będą prawie dorośli ludzie.  Nauczycielka Pani Jolanta Hećman 



zwróciła się z prośbą aby Przewodniczący Rady odczytał pismo, które Rada Pedagogiczna 
skierowała do Przewodniczących Komisji, do Przewodniczącego Rady oraz do Wójta. Nam 
chodzi tylko o to aby klasy nie były łączone, nie chodzi nam o wynagrodzenie. Chodzi o 
dobro i bezpieczeństwo naszych uczniów. Przewodniczący Rady odczytał pismo od Rady 
Pedagogicznej. Wójt powiedział, że arkusz organizacyjny był podpisany 31 maja, w którym 
zostało zatwierdzone, że klasy są łączone. Dyrektor miał czas aby przygotować 
pomieszczenie, które spełniało by wszystkie warunki  ale tego nie zrobił. Pani Barbara 
Radziewicz ponownie zwróciła się z pytaniem kto odpowie za bezpieczeństwo dzieci. 
Nauczycielka  Pani Iwona Stasiulewicz powiedział , z godnie z ustawą o oświacie za 
bezpieczeństwo jak i  warunki pracy odpowiada organ prowadzący czyli Wójt. 
Radny Pawłowski Piotr wystąpił z wnioskiem o 10 minutową przerwę. Wniosek został 
przyjęty. 
Po przerwie Radca Prawny odpowiedział na zadane przed przerwą pytanie , że za organizację 
i bezpieczeństwo w szkole ostatecznie odpowiada Dyrektor. Radny Hańczaruk Wiesław 
powiedział, żeby z budżetu gminy znaleźć 50 tys. i klas nie łączyć. Wójt odpowiedział, że nie 
ma skąd wziąć. Radny Hańczaruk zaproponował żeby radni zrzekli się diet na utrzymanie 
szkoły. Radny Możejko Marcin odpowiedział, że jeszcze nie dawno Hańczaruk Wisław 
mówił, że za darmo nie będzie przyjeżdżał a teraz już chce zrezygnować z wynagrodzenia. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik czy jest możliwość 
znalezienia 50 tys. w budżecie aby klas nie łączyć. Skarbnik odpowiedziała , że nie widzi 
takiej możliwości. Wójt powiedział, że jeśli rodzice czy nauczyciele znajdą sposób na 
znalezienie 50 tys. odstąpi od łączenia klas. Radny Rusiecki Kazimierz zapytał ile już gmina 
dołożyła do oświaty. Pani Skarbnik odpowiedziała, że została wzięta pożyczka na kwotę 200 
tys. a gmina zalega ok. 100 tys. za nieopłacone faktury z roku poprzedniego. Mienie gminne 
też nie schodzi odbywały się przetargi ale chętnych nie było. 
Przewodniczący Rady podziękował za przybycie rodzicom i nauczycielom oraz 
poinformował, że jeśli mają chęć uczestniczyć w dalszej części obrad to oczywiście mogą 
ponieważ przechodzimy do sprawozdań z realizacji budżetu . Rodzice i Nauczyciele opuścili 
obrady Sesji.   
 
 
Ad. pkt. 6 – go 
Sprawozdanie z realizacji budżetu za I-sze półrocze 2011 roku  przedstawiła Pani Skarbnik 
Anna Dziedzicka. Poinformowała, że już w tej chwili widać, że w budżecie brakować będzie 
pieniędzy. Radny Hańczaruk Wiesław zapytał się czy gmina rozliczyła się  z Panem Geodetą  
Krahlem. Pani Skarbnik odpowiedziała, że zapłaciliśmy 3 tys. zł. Wójt poinformował, że 
geodeta wznowi pracę podziału działek na pasie po kolejowym. Radny Hańczaruk Wiesław 
zapytał ile uczniów składało wniosek na stypendium szkolne. Kierownik GOPS 
odpowiedziała, że złożonych zostało 96 wniosków i wszystkim zostało przyznane. Radny 
Stasiulewicz Czesław powiedział, że za wodę  ścieki i mieszkania  ludzie dalej zalegają i nic z 
tym się nie robi. Wójt powiedział, że niektórzy są niewypłacalni i gmina nic nie może zrobić 
ponieważ żeby eksmitować trzeba mieć lokal zastępczy a gmina nie posiada takiego 
mieszkania. Kierownik Referatu powiedział, że jest w Bobrze Wielkiej jedno mieszkanie, 
którego adresat jest nieznany a dług rośnie, gmina jest bezradna.  
Sprawozdanie z realizacji budżetu za I-sze półrocze 2011 roku  zostało przyjęte w głosowaniu 
jawnym przy 10 głosach za, 4 wstrzymujących się, głosów przeciw nie było. Radny Sulima 
Jerzy był nie obecny podczas głosowania. 
 
 
 



Ad. pkt. 7-go 
 
Sprawozdanie z realizacji zobowiązań podatkowych za I-sze półrocze 2011 roku przedstawiła 
Pani Skarbnik. Przewodniczący Rady zadał pytanie które sołectwo zalega więcej z opłatą za 
podatek rolny. Pani Skarbnik odpowiedział, że sołectwo Nowy Dwór 1. 
Sprawozdanie z realizacji zobowiązań podatkowych za I-sze półrocze 2011 roku zostało 
przyjęte w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, przeciw i wstrzymujących się nie było. 
Radny Jerzy Sulima był nie obecny podczas głosowania. 
 
Ad. pkt. 8-go 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek o odwołanie Przewodniczących Komisji został 
odrzucony ponieważ nie było przedstawionego projektu uchwały. W związku z czym wniosek 
zostanie rozpatrzony  na następnych obradach Sesji Rady Gminy. Radny Tomaszwski 
Wiesław powiedział, że jest pracownik do obsługi Rady Gminy, który powinien przygotować 
takowy projekt. Przewodniczący Rady powiedział, że wnioskodawca powinien sam 
przedstawić projekt uchwały. Radny Rusiecki Kazimierz zwrócił się z pytaniem do Wiesława 
Hańczaruka na jakiej podstawie chce odwołać przewodniczących. Wiesław 
 Hanczaruk odpowiedział, że Przewodniczący przeczytał wniosek i każdy słyszał jego treść.   
 
Ad. pkt. 9-go 
 Podjęcie uchwał:  
 
Przewodniczący Rady odczytał opinię zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
dotyczącą zgłoszonych kandydatów na ławników, która stanowi załącznik do protokołu. 
Radni nie wnieśli zastrzeżeń do w/w opinii.  
- w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 
ławników. 
Uchwała Nr VIII/40/11 w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatach na ławników została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 12 
głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 
- w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Uchwała Nr VIII/41/11 w sprawie zmian w budżecie gminy została przyjęta w głosowaniu 
jawnym przy 14 głosach za, przeciw i wstrzymujących się nie było. 
- w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Dworze. 
Uchwała Nr VIII/42/11 w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Nowym Dworze została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 3 głosach 
wstrzymujących się, głosów przeciw nie było. 
Radny Jerzy Sulima był nie obecny na głosowaniu. 
 
Ad. pkt. 10 -11-go 
Interpelacje i zapytania radnych, sprawy różne: 
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo od BIOMU, że mieszkańcy naszej 
gminy zalegają z płatnościami za wywóz śmieci. Wszyscy sołtysi otrzymali kserokopie tego 
pisma. Wpłynęło  również pismo od Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Sokółce w 
sprawie wymagań weterynaryjnych przy produkcji mięsa przeznaczonego na użytek własny, 
sołtysi również otrzymali kserokopie pisma. 
Radny Pawłowski Piotr zwrócił się z pytaniem na jakim etapie jest przyłączenie drogi na ul. 
Szkolnej jako drogi gminnej. Wójt odpowiedział, że jest tam dużo nieprawidłowości które 
trzeba wyjaśnić. Radny Rusiecki Kazimierz zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik co się 



stało z pieniędzmi z podatku VAT, zostały w urzędzie czy zostanie zwrócony mieszkańcom i 
czy jest to udokumentowane. Pani Skarbnik odpowiedziała, że zostały odliczone lokatorom z 
kartotek i oczywiście, że są na to dokumenty. Ponownie na obrady Sesji wrócili rodzice i 
nauczyciele. Pani Barbara Radziewicz powiedziała, że rodzice chcą pisemnego potwierdzenia 
kto zagwarantuje bezpieczeństwo naszych dzieci. Dodała również, że znaleźli sposób na 
znalezienie 50 tys. ale przedstawią go po Sesji dla Wójta.  
 
 
Ad. pkt. 12 – go 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kalenik 
zakończył obrady VIII  Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 
 
     Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
    Protokółował:                                                                  Przewodniczył:                                                                         
 

 
 
 
 
 
 
 

 


